
DOKTOR SEDAT ÖZBAY RÖPORTAJI 

 

Dr. Neslihan: Sedat ağabeyciğim, sohbetimize başlamadan önce sizi tanıyabilir miyiz? 

 

Dr. Sedat: Merhaba Neslihan. Ben Dr. Sedat Özbay, 2 Ağustos 1971 Adana doğumluyum. İlk, 

orta ve lise eğitimimi Adana’da tamamladım.  Çukurova Üniversitesi Tıp Fakültesi 

mezunuyum. Uzmanlığımı Cumhuriyet Üniversitesi’nde İlk ve Acil Yardım üzerine 

tamamladım. Yaklaşık 21 yıldır Sivas Numune Hastanesi’nde Acil Uzmanı olarak 

çalışmaktayım. Bu süre zarfında, üç kez Sivas-Erzincan Tabip Odası başkanlığı yaptım. 

 

Dr. Neslihan: Sedat ağabey, sendika nedir diye başlamak istiyorum. 

 

Dr. Sedat: Sendika; çalışanların sosyal, ekonomik hak ve çıkarlarını korumak, sorunlarını 

çözmek amacıyla kurulmuş yasal kuruluşlardır. Çok uzun zamandır, hekimlerin hem özlük 

haklarının hem de çalışma koşullarının kötüye gitmesi, hekimlik mesleğine olan saygının 

azalması, hekim olmak isteyen kişi sayısının giderek düşmesi ve toplum içerisinde hekime 

yönelik şiddet olaylarının artması, hekim sendikalarının kurulmasını zorunlu hale getirmiştir. 

 

Dr. Neslihan: Peki, neden Hekim Birliği? Niçin kuruldu? Nasıl kuruldu ve nasıl dahil oldunuz? 

 

Dr. Sedat: 2022 yılının Ocak ayının başında, üniversitede çalışan bir öğretim görevlisi 

arkadaşım beni telefonla arayarak; Hekim Birliği Sendikası kurucularından olan bir 

arkadaşının Sivas’ta bir temsilci aradıklarını, kendisinin de bu konuda en etkili olacak kişinin 

ben olduğumu ifade ettiğini söyledi. Bunun üzerine Dr. Gökhan Yakup Doğramacı beni 

telefonla aradı, “yeni bir sendika kurduklarını, benim de uygun görmem halinde, kendileri ile 

beraber bu yola çıkmamı istediklerini” belirtti. Birkaç günlük düşünme süresinin ardından 

kendilerini arayarak tekliflerini kabul ettim. 

 

Dr. Neslihan: Sivas’ta hekimleri örgütlemek, bir araya getirmek, bu kadar büyümek… Nasıl bir 

yolculuktu? Zor muydu? Nasıl bir yol izlediniz ve siz bu süreçte neler öğrendiğinizi hissettiniz? 

 

Dr. Sedat: Tabii ki hekim arkadaşlarımızı sendikamıza üye yapmak başlangıç aşamasında zor 

gibi görünüyordu ama yılların vermiş olduğu sevgi, saygı ve güven çerçevesinde çok kısa bir 

süre içerisinde Sivas’ta çalışan hekim arkadaşlarımızın yüzde 60’ından fazlasını Hekim 

Birliği’ne üye yaptık. Şunu gördüm; daha önce diğer sendikalara üye olan arkadaşlarımız bu 

sendikalardan neredeyse hiçbir şey talep etmemişler. Sadece üye olarak destek olmuşlar. 

Ama temsil kabiliyeti hekimlerin olduğu sendikamızda, hekimlerin hepsi neredeyse bütün 

dertlerini, sorunlarını ve önerilerini bizimle paylaşmaya başladılar.  

 

Dr. Neslihan: Hekimler için yeni olan bir süreç, sendikal süreç… Sizce hekimler başarılı oldu 

mu bu süreçte, bu sınavı verdi mi? Sendikamızın bir tüzüğü, bir yolu yordamı var tabii, ama 



bütün şube başkanları ve il temsilcilerinin de bulundukları yere kattıkları, kendilerini ifade 

eden bir duruşu, bir yolu var aslında. Sivas’ta Sedat abinin duruşu, yolu ne oldu? Bu büyük 

birlikteliği nasıl sağladı? 

 

Dr. Sedat: Üyelik işlemlerini yaparken, sendikamızın ana misyonu olan, siyaset yapmadan 

hekimlerin özlük haklarının ve hekimlik mesleğinin iyileştirilerek, gelecekte daha iyi hale 

getirilmesi hedefini herkese anlattık. Neredeyse üye olan bütün arkadaşlarla yüz yüze 

görüştüm. Bugüne kadar, özellikle eylem kararı aldığımızda tüm hekimlerimizin yüzde 90-95’i 

eyleme katıldı. Benim en mutlu olduğum zamanlar, eylem günlerinde hastane poliklinikleri ve 

koridorlarını bomboş gördüğüm anlardı. 

 

Dr. Neslihan: Bu sendikal süreçte canınızı en çok acıtan ne oldu? 

 

Dr. Sedat: Canımı en çok acıtan olay, meslektaşımız Dr. Ekrem Karakaya’nın şehit edilmesi 

oldu. Dr. Ekrem Karakaya anısına yaptığım konuşmada gözlerim doldu, sesim titremeye 

başladı. Meslektaşımızın geride bırakmış olduğu iki kız çocuğunun acısını bütün vücudumda 

hissettim.  

 

Dr. Neslihan: Bundan sonrası için ne yapmak istiyorsunuz? Hayaliniz, beklentiniz nedir? 

 

Dr. Sedat: Bundan sonra yapmak istediğim ve beklentim; hep birlikte, tüm hekimleri bir çatı 

altında toplamak. 

 

Dr. Neslihan: Hekim olmasaydınız ne olmak isterdiniz? 

 

Dr. Sedat: Hekim olmasaydım pilot olmak isterdim. 

 

Dr. Neslihan: Yapmaktan en çok hoşlandığınız şey nedir? 

 

Dr. Sedat: Yapmaktan en çok hoşlandığım şey balık tutmaktır. 

 

Dr. Neslihan: Sedat abinin kendisinde hiç sevmediği ve en çok sevdiği özellik nedir? 

 

Dr. Sedat:  Çok çabuk sinirlendiğimi söylüyorlar ve bir kısım arkadaşlarım da megaloman 

olduğumdan bahsediyorlar. ☺ 

 

Dr. Neslihan: Hekim arkadaşlarıma buradan bir kapanış seslenişi yapmanızı istesem, tek bir 

cümle ile ne söylersiniz? 

  

Dr. Sedat: Alnımızın akı, mesleğimizin onuru, sendikamızın gücü ile sahada olmaya devam… 

 



Dr. Neslihan: İyi ki varsınız, iyi ki birlikteyiz Sedat ağabeyciğim… Zaman ayırdığınız için 

teşekkür ediyorum. 


